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Bekymringsmelding ang forurensing av Kloppedalsbekken og Mjåtveitelven.

Her er bilder fra Mjåtveitelven og Kloppedalsbekken som viser elven sterkt forurenset på grunn av 
grunnarbeidet på B.5. Mjåtveitmarka. Bildene ble tatt torsdag 07.03.2019. Dette tross alt såkalte 
avbøtende tiltak som ikke fungerer. Har tiltakshaver tatt vannprøver? Hva viser resultatene ? Og 
hvilken tiltak er iverksatt ? 
Som Fylkesmannen og NVE skriver er det forbudt og forurense Mjåtveitelven likevel fortsetter 
forurenseningen av Kloppedalsbekken og ut i Mjåtveitelven.
Mjåtveitelvens forening sender derfor en bekymringsmelding angående gjentatte ganger med sterk 
forurensing til elven, vi mener utbygger ikke har tatt i bruk eller gjennomført tiltak som ville 
forhindret dette,
noe som må gjennomføres umidelbart.
Mjåtveitelvens forening har heller ikke fått noen hendvendelser fra utbygger etter synfaringen som 
var med  utval for drift og utvikling noe som  de skulle gjøre.
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